
Referat 27-03-2007

GF Potentilvej

Bestyrelsesmøde tirsdag, d. 27.3.2007,  Potentilvej 2.

Afbud fra Torben - øvrige medlemmer og suppleanter var til stede.

Agenda blev fulgt:
1).                 Status på foreningens konti/årsregnskab.
Saldo var på dagen lidt over kr. 154.000,-.  Dertil vejfond på kr. 60.000,-. Rigtig pænt årsregnskab
(kladde!) forevist – der må dog forventes ekstra udgift til el i 2007, som foreslås trukket af
egenkapitalen, da den forventes refunderet 2008.
Bestyrelsen vil foreslå et budget i samme størrelsesorden som 2006 + udgifter til vedligehold af
fællesarealer. Lavendelvej benytter kommunens tilbud, som siges at være klart billigst. Vi afventer
præcise oplysninger inden vi tager endelig stilling.
2).                 Generalforsamling.
Alle forberedelser er forløbet planmæssigt. Der er ikke modtaget forslag fra medlemmerne. Brians
kladde til årsberetning gennemgået og godkendt – dog ønskes en lille bemærkning vedr. pullerter,
som vi har været nødsaget til at lade kommunen opstille.
Ulla sørger for udsendelse af indkaldelse, årsregnskab og fuldmagt.
Hvis Torben er indforstået, ønsker bestyrelsen at foreslå ham som dirigent.
René, Ulla og Helle er på valg denne gang – Ulla ønsker ikke at genopstille.
3).                 Evt.
Mail modtaget vedr. anlægsarbejde på Frøgaard Allé – der etableres nu cykelsti, m.v., hele vejen op
til Roskildevej.
Mail modtaget fra et medlem med generelle spørgsmål – Brian besvarer denne.
Frede havde en forespørgsel om varigheden af den midlertidige beslutning om, at både bestyrelsens
medlemmer og suppleanter var med i det daglige arbejde/møder, nu hvor arbejdsmængden er
faldende i forhold til etableringsfasen. Der tages stilling efter generalforsamlingen.
Næste møde –
Aftales på generalforsamlingen.

Taastrup, 1. april, 2007, Frede Pallesen.


